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Rada Miasta Włocławek 

Protokół nr 31/2021 

XXXI Sesja w dniu 30 marca 2021  

Obrady rozpoczęto 30 marca 2021 o godz. 09:00, a zakończono o godz. 13:08 tego 

samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 22 członków. 

Obecni: 

1. Jacek Buława 

2. Piotr Czarnecki nieobecny 

3. Janusz Dębczyński 

4. Mariola Gawłowska 

5. Andrzej Gołębieski 

6. Krzysztof Grządziel 

7. Joanna Hofman-Kupisz 

8. Jarosław Hupało 

9. Agnieszka Jura - Walczak 

10. Piotr Kowal 

11. Krzysztof Kowalski 

12. Stanisław Krzemieniewski 

13. Zbigniew Lewandowski nieobecny 

14. Krystian Łuczak 

15. Józef Mazierski 

16. Wanda Muszalik 

17. Arkadiusz Piasecki 

18. Elżbieta Rutkowska 

19. Ewa Szczepańska 

20. Małgorzata Szymańska nieobecna 

21. Daniel Tobjasz 

22. Stanisław Wawrzonkoski 

23. Katarzyna Zarębska 

24. Janusz Ziółkowski 

25. Piotr Zwoliński 

Ad. 1 

Sprawy organizacyjne. 

Przewodniczący Rady Miasta radny Stanisław Wawrzonkoski otworzył obrady XXXI 

sesji Rady Miasta Włocławek, witając Prezydenta Miasta dr Marka Wojtkowskiego, 

Zastępców Prezydenta Miasta Pana Krzysztofa Kukuckiego, Panią Domicelę 
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Kopaczewską, Panią Monikę Jabłońską, dyrektorów Wydziałów Urzędu Miasta, 

radnych Rady Miasta VIII kadencji oraz pozostałe osoby uczestniczące w obradach.  

Po oficjalnym otwarciu posiedzenia, Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że na 

stan 25 radnych - na sali obrad aktualnie zgromadzonych i zalogowanych do 

systemu jest 21 radnych, a zatem obrady sesyjne w dniu 30 marca br. są 

prawomocne.  

Lista obecności radnych podczas obrad XXXI sesji Rady Miasta stanowi załącznik do 

protokołu. 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że w Biurze Rady Miasta oraz w 

Biuletynie Informacji Publicznej Urzędu Miasta udostępniony był do wglądu protokół z 

obrad XXX sesji Rady Miasta Włocławek VIII kadencji, która odbyła się w dniu 2 

marca 2021 roku, z którym radni mogli się zapoznać i wnieść ewentualne uwagi. Nie 

zgłoszono uwag, poprawek i uzupełnień. 

Ponadto Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, iż wraz z zawiadomieniem o 

obradach dzisiejszej sesji przekazany został radnym porządek obrad. W związku z 

tym otwierając dyskusję w tej kwestii zwrócił się do radnych z zapytaniem czy 

wnoszą zmiany do porządku obrad.  

W dyskusji udział wzięli: 

• radny Janusz Dębczyński, 

• Przewodniczący Rady Miasta radny Stanisław Wawrzonkoski 

Radni nie wnieśli zmian do zaproponowanego porządku obrad. 

Propozycję zmiany porządku obrad zgłosił natomiast Przewodniczący Rady Miasta, 

który uwzględniając prośbę Prezydenta Miasta wniósł o rozszerzenie porządku 

obrad: w punkcie 14 o uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie Gminy 

Miasto Włocławek do realizacji projektu grantowego pn. „Usługi indywidualnego 

transportu door – to – door dla mieszkańców Miasta Włocławek” w ramach 

ogłoszonego dla jednostek samorządu terytorialnego projektu pn. „Usługi 

indywidualnego transportu door – to – door oraz poprawa dostępności 

architektonicznej wielorodzinnych budynków mieszkalnych”, realizowanego w 

ramach Osi Priorytetowej II. Efektywne polityki publiczne dla rynku pracy, gospodarki 

i edukacji, Działanie 2.8 Rozwój usług społecznych świadczonych w środowisku 

lokalnym Programu Operacyjnego Wiedza Edukacja Rozwój 2014 – 2020. Oraz w 

punkcie 5 o uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie utworzenia jednoosobowej 

spółki Gminy Miasto Włocławek pod nazwą „Miejskie Budownictwo Mieszkaniowe 

Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością”. 

Przewodniczący Rady Miasta zakomunikował, że przedmiotowe projekty uchwał 

uzyskały opinię komisji stałych, zatem został spełniony wymóg § 55 Statutu Miasta. 
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Wobec braku innych zgłoszeń do zabrania głosu w procedowanej kwestii, 

Przewodniczący Rady Miasta rozpoczął procedurę głosowania. 

Głosowano wniosek w sprawie: 

rozszerzenia porządku obrad XXXI sesji w punkcie nr 14 o uchwałę w sprawie 

wyrażenia zgody na przystąpienie Gminy Miasto Włocławek do realizacji projektu 

grantowego pn. „Usługi indywidualnego transportu door – to – door dla mieszkańców 

Miasta Włocławek” w ramach ogłoszonego dla jednostek samorządu terytorialnego 

projektu pn. „Usługi indywidualnego transportu door – to – door oraz poprawa 

dostępności architektonicznej wielorodzinnych budynków mieszkalnych”, 

realizowanego w ramach Osi Priorytetowej II. Efektywne polityki publiczne dla rynku 

pracy, gospodarki i edukacji, Działanie 2.8 Rozwój usług społecznych świadczonych 

w środowisku lokalnym Programu Operacyjnego Wiedza Edukacja Rozwój 2014 – 

2020. 

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 5, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Jacek Buława, Krzysztof Grządziel, Joanna Hofman-Kupisz, Jarosław Hupało, 

Agnieszka Jura - Walczak, Piotr Kowal, Krystian Łuczak, Wanda Muszalik, Arkadiusz 

Piasecki, Elżbieta Rutkowska, Ewa Szczepańska, Daniel Tobjasz, Stanisław 

Wawrzonkoski, Katarzyna Zarębska, Janusz Ziółkowski, Piotr Zwoliński 

PRZECIW (5) 

Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska, Krzysztof Kowalski, Stanisław 

Krzemieniewski, Józef Mazierski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Andrzej Gołębieski 

NIEOBECNI (3) 

Piotr Czarnecki, Zbigniew Lewandowski, Małgorzata Szymańska 

Głosowano wniosek w sprawie: 

rozszerzenia porządku obrad XXXI sesji w punkcie nr 5 o Uchwałę zmieniającą 

uchwałę w sprawie utworzenia jednoosobowej spółki Gminy Miasto Włocławek pod 
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nazwą " Miejskie Budownictwo Mieszkaniowe spółka z ograniczoną 

odpowiedzialnością". 

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 6, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Jacek Buława, Krzysztof Grządziel, Joanna Hofman-Kupisz, Jarosław Hupało, 

Agnieszka Jura - Walczak, Piotr Kowal, Krystian Łuczak, Wanda Muszalik, Arkadiusz 

Piasecki, Elżbieta Rutkowska, Ewa Szczepańska, Daniel Tobjasz, Stanisław 

Wawrzonkoski, Katarzyna Zarębska, Janusz Ziółkowski, Piotr Zwoliński 

PRZECIW (6) 

Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, Krzysztof Kowalski, 

Stanisław Krzemieniewski, Józef Mazierski 

NIEOBECNI (3) 

Piotr Czarnecki, Zbigniew Lewandowski, Małgorzata Szymańska 

Po zakończeniu głosowań Przewodniczący Rady Miasta zakomunikował, że 

porządek obrad XXXI sesji Rady Miasta uległ zmianie uwzględniającej 

przegłosowane wnioski. 

Ad. 2 

Informacja Prezydenta Miasta z działalności miasta w okresie międzysesyjnym. 

 
Prezydent Miasta dr Marek Wojtkowski przedstawił Radzie Miasta informację z 

działalności miasta w okresie międzysesyjnym, która obejmuje okres od dnia 2 marca 

2021r.czyli od ostatniej sesji Rady Miasta do dnia 30 marca 2021r. i przedstawia się 

następująco: 

Zakończył się nabór do przedszkoli i szkół podstawowych, dla których organem 

prowadzącym jest miasto Włocławek. W 21 placówkach przedszkolnych zostało 

przygotowanych 2255 miejsc w 93 oddziałach (w tym 10 oddziałów integracyjnych). 

Ponadto w Zespole Szkół Nr 3 we Włocławku dla dzieci ze specjalnymi potrzebami 

edukacyjnymi będą funkcjonowały 2 oddziały przedszkolne dla 16 dzieci. 

Zorganizowano również 6 oddziałów przedszkolnych dla ok. 150 dzieci w 4 szkołach 

podstawowych: 

w Szkole Podstawowej Nr 3, 

w Szkole Podstawowej Nr 7,  
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w Szkole Podstawowej Nr 19,  

w Szkole Podstawowej Nr 20 w Zespole Szkolno-Przedszkolnym Nr 1. 

We wszystkich szkołach podstawowych powstaną klasy pierwsze, a ich liczba będzie 

znana w maju, po zatwierdzeniu arkuszy organizacji pracy szkół. 

W ramach procedury zamówień publicznych: 

W toku jest 9 postępowań, między innymi: 

W ramach projektu pn. „Budowa i wyposażenie Centrum wsparcia dla osób w 

kryzysie” trwa postępowanie dotyczące wyłonienia wykonawcy robót budowlanych. 

W przetargu złożono 14 ofert. 

Na zadanie: Wzmocnienie i wykorzystanie potencjału endogenicznego Włocławka 

poprzez turystyczne i rekreacyjne zagospodarowanie Zalewu Włocławskiego – w 

postępowaniu wpłynęły 2 oferty, trwa ich analiza. 

Na zadanie: Budowa ulicy Szewskiej - w terminie składania ofert wpłynęły 4 oferty. 

W najbliższych dniach zaplanowano zawarcie umowy na przebudowę i rozbudowę 

budynków mieszkalnych i mieszkalno-usługowych wraz z zagospodarowaniem 

terenu w kwartale pomiędzy ulicami Brzeską, Cyganka, 3 Maja i Żabią we Włocławku 

na potrzeby społecznego budownictwa czynszowego. 

Podpisane umowy o dofinansowanie projektów: 

25 marca podpisana została umowa o dofinansowanie projektu pn. 

„Termomodernizacja budynków użyteczności publicznej na terenie miasta Włocławek 

– etap VI” realizowanego w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego 

Województwa Kujawsko – Pomorskiego na lata 2014 – 2020. 

Wartość całkowita projektu wynosi ok. 6 mln zł, wartość dofinansowania – ok. 2,8 mln 

zł.  W ramach zadań z zakresu rewitalizacji: 

Zakończono nabór wniosków o udzielenie dotacji na realizację robót budowlanych - 

remontów z Gminnego Programu Rewitalizacji Miasta Włocławek na lata 2018-2028. 

O wsparcie finansowe samorządu ubiegają się właściciele lub użytkownicy wieczyści 

siedemnastu nieruchomości zlokalizowanych w Specjalnej Strefie Rewitalizacji. 

Projekt „Latarnicy społeczni obszaru rewitalizacji”, złożony przez Gminę Miasto 

Włocławek, został przyjęty do realizacji. Zgodnie z przyjętym we wniosku 

kosztorysem, dofinansowanie może wynieść 85%, przy szacowanej wartości projektu 

800 000 zł. „Latarnicy” jako liderzy w obszarze rewitalizowanym, działać będą na 

rzecz społeczności lokalnej i rozwiązywać problemy, z którymi mieszkańcy 

Śródmieścia borykają się na co dzień. W ramach zadań z zakresu polityki społecznej 

i zdrowia publicznego: 

Została podpisana umowa z Miejskim Zespołem Opieki Zdrowotnej na realizację 

"Programu profilaktyki zakażeń wirusem brodawczaka ludzkiego (HPV) miasta 

Włocławek" w 2021 r.  

W ramach programu zaplanowano realizację szczepień, w szkołach zaplanowano 

zajęcia edukacyjne z zakresu profilaktyki chorób nowotworowych dla 12-latków 

(oczywiście, w przypadku obostrzeń, spotkania odbędą się on-line) oraz spotkania 

informacyjno-edukacyjne on-line dla rodziców. 

Do 31 marca trwa zbieranie opinii od mieszkańców odzwierciedlających zakres 

zainteresowania utworzeniem oraz wdrożeniem Miejskiego Programu Wsparcia 
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Leczenia Niepłodności Metodą in vitro. Do tej pory do Urzędu Miasta wpłynęły 263 

ankiety. 

W zakresie ochrony środowiska w mieście:  

W toku jest nabór wniosków o przyznanie miejskich dotacji dla osób fizycznych, na 

wymianę nie ekologicznych źródeł ciepła. Równocześnie, realizujemy proces 

zawierania umów  

z Beneficjentami zakwalifikowanymi do programu dotacyjnego. 

W zakresie sportu: 

Płyną środki finansowe do włocławskich klubów sportowych. Przygotowaliśmy 26 

umów - dla wszystkich organizacji, które złożyły wymagane i poprawnie wypełnione 

dokumenty dotyczące konkursu na organizację szkolenia sportowego dzieci i 

młodzieży w 2021 roku. Rozdysponujemy łącznie milion złotych na ten cel. 

Latem 2021 roku Włocławek zorganizuje dużą imprezę lekkoatletyczną. Przyjąłem 

nominację Polskiego Związku Lekkiej Atletyki na miasto-gospodarza 53. PZLA 

Mistrzostw Polski U18. W dniach 30 lipca – 1 sierpnia we Włocławku gościć będzie 

około 1,5 tysiąca młodych sportowców. Mistrzostwa będą nie tylko sportową szansą 

dla miejscowych lekkoatletów, ale też pozytywnym impulsem dla lokalnego 

środowiska sportowego i przedsiębiorców w trudnym czasie pandemii. Oczywiście, 

zawody zostaną zorganizowane w reżimie sanitarnym obowiązującym w czasie ich 

rozgrywania. 

Po zakończonym wystąpieniu Prezydenta Miasta, Przewodniczący Rady Miasta 

otworzył dyskusję nad przedstawioną informacją zwracając jednocześnie uwagę, aby 

pytania nie odbiegały od zagadnień przedstawionych przez Pana Prezydenta i 

dotyczyły przedstawionej informacji z działalności miasta w okresie międzysesyjnym. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

• radny Janusz Dębczyński 

• radny Józef Mazierski 

• radny Krzysztof Kowalski 

• Prezydent Miasta dr Marek Wojtkowski 

• Zastępca Prezydenta Miasta Krzysztof Kukucki 

• radny Janusz Dębczyński (Ad Vocem) 

• radny Józef Mazierski (Ad Vocem) 

• Prezydent Miasta dr Marek Wojtkowski 

• radna Joanna Hofman-Kupisz 

Po zakończeniu procedowania nad ww. zagadnieniem Przewodniczący Rady Miasta 

ogłosił 10 minutową przerwę w obradach sesyjnych. 

Przerwa w obradach XXXI sesji Rady Miasta 

Wznowienie obrad XXXI sesji Rady Miasta po przerwie 
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Ad. 3 

Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu miasta Włocławek na 
2021 rok. 
 

Ad. 4 

Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 
Finansowej na lata 2021-2035. 

 

Wprowadzenia do Uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu 

miasta Włocławek na 2021 rok oraz Uchwały zmieniające uchwałę w sprawie 

uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2021-2035 dokonała Skarbnik 

Miasta Honorata Baranowska, omawiając łącznie zmiany wprowadzone w obydwu 

projektach uchwał zarówno po stronie wydatków jak i dochodów w różnych działach 

budżetu oraz w Wieloletniej Prognozie Finansowej na lata 2021-2035. Zmiany 

zaproponowane w poszczególnych działach wprowadzono m.in. w oparciu o wnioski 

złożone przez poszczególne wydziały jak również w wyniku przesunięcia środków 

wynikających z zaistniałych potrzeb. 

Następnie przedstawione zostały opinie komisji rozpatrującej ww. zagadnienia. 

Opinie Komisji stałej Rady Miasta 

Uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu miasta Włocławek na 

2021 rok rozpatrzyła oraz pozytywnie zaopiniowała Komisja Budżetu, Rozwoju i 

Promocji Miasta. Opinię w tej sprawie przedstawiła Przewodnicząca Komisji radna 

Katarzyna Zarębska. 

Także uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej na lata 2021-2035 rozpatrzyła oraz pozytywnie zaopiniowała Komisja 

Budżetu, Rozwoju i Promocji Miasta. Opinię w tej sprawie przedstawiła 

Przewodnicząca Komisji radna Katarzyna Zarębska. 

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że 

otwiera dyskusję nad ww. zagadnieniami. 

Wobec braku zgłoszeń do udziału w dyskusji Przewodniczący Rady Miasta poddał 

pod głosowanie ww. projekty uchwał. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu miasta Włocławek na 

2021 rok.  

Wyniki głosowania 
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ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Jacek Buława, Joanna Hofman-Kupisz, Jarosław Hupało, Agnieszka Jura - Walczak, 

Piotr Kowal, Krystian Łuczak, Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, Elżbieta 

Rutkowska, Ewa Szczepańska, Daniel Tobjasz, Stanisław Wawrzonkoski, Katarzyna 

Zarębska, Janusz Ziółkowski, Piotr Zwoliński 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) 

Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, Krzysztof Kowalski, 

Józef Mazierski 

BRAK GŁOSU (2) 

Krzysztof Grządziel, Stanisław Krzemieniewski 

NIEOBECNI (3) 

Piotr Czarnecki, Zbigniew Lewandowski, Małgorzata Szymańska 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował o 

wynikach głosowania, stwierdzając ponadto, że w rezultacie przeprowadzonego 

głosowania uchwała została podjęta przez Radę Miasta w zaproponowanym 

brzmieniu. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej na lata 2021-2035.  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 6, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Jacek Buława, Joanna Hofman-Kupisz, Jarosław Hupało, Agnieszka Jura - Walczak, 

Piotr Kowal, Krystian Łuczak, Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, Elżbieta 

Rutkowska, Ewa Szczepańska, Daniel Tobjasz, Stanisław Wawrzonkoski, Katarzyna 

Zarębska, Janusz Ziółkowski, Piotr Zwoliński 
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WSTRZYMUJĘ SIĘ (6) 

Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, Krzysztof Kowalski, 

Stanisław Krzemieniewski, Józef Mazierski 

BRAK GŁOSU (1) 

Krzysztof Grządziel 

NIEOBECNI (3) 

Piotr Czarnecki, Zbigniew Lewandowski, Małgorzata Szymańska 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował o 

wynikach głosowania, stwierdzając ponadto, że w rezultacie przeprowadzonego 

głosowania uchwała została podjęta przez Radę Miasta w zaproponowanym 

brzmieniu. 

Ad. 5 

Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie utworzenia jednoosobowej spółki Gminy 
Miasto Włocławek pod nazwą " Miejskie Budownictwo Mieszkaniowe spółka z 
ograniczoną odpowiedzialnością". 

Wprowadzenia do przedmiotowego zagadnienia dokonał Zastępca Prezydenta 

Miasta Krzysztof Kukucki informując o przyczynach wniesienia pod obrady Rady 

Miasta ww. projektu uchwały. 

Następnie przedstawiona została opinia komisji rozpatrującej ww. zagadnienie. 

Opinia Komisji stałej Rady Miasta 

Uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie utworzenia jednoosobowej spółki Gminy 

Miasto Włocławek pod nazwą " Miejskie Budownictwo Mieszkaniowe spółka z 

ograniczoną odpowiedzialnością" rozpatrzyła oraz pozytywnie zaopiniowała Komisja 

Gospodarki Miejskiej i Ochrony Środowiska. Opinię w tej sprawie przedstawił 

Przewodniczący Komisji radny Piotr Kowal. 

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że 

otwiera dyskusję nad ww. zagadnieniem. 

W dyskusji wzięli udział: 

 

• radny Janusz Dębczyński 

• Zastępca Prezydenta Miasta Krzysztof Kukucki 
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Po wyczerpaniu zgłoszeń do udziału dyskusji Przewodniczący Rady Miasta poddał 

pod głosowanie ww. projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie utworzenia jednoosobowej spółki Gminy 

Miasto Włocławek pod nazwą " Miejskie Budownictwo Mieszkaniowe spółka z 

ograniczoną odpowiedzialnością". 

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 6, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Jacek Buława, Krzysztof Grządziel, Joanna Hofman-Kupisz, Jarosław Hupało, 

Agnieszka Jura - Walczak, Piotr Kowal, Krystian Łuczak, Wanda Muszalik, Arkadiusz 

Piasecki, Elżbieta Rutkowska, Ewa Szczepańska, Daniel Tobjasz, Stanisław 

Wawrzonkoski, Katarzyna Zarębska, Janusz Ziółkowski, Piotr Zwoliński 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (6) 

Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, Krzysztof Kowalski, 

Stanisław Krzemieniewski, Józef Mazierski 

NIEOBECNI (3) 

Piotr Czarnecki, Zbigniew Lewandowski, Małgorzata Szymańska 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował o 

wynikach głosowania, stwierdzając ponadto, że w rezultacie przeprowadzonego 

głosowania uchwała została podjęta przez Radę Miasta w zaproponowanym 

brzmieniu. 

Ad. 6 

Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie zasad udzielania dotacji na prace 
konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do 
rejestru zabytków lub znajdującym się w gminnej ewidencji zabytków. 

Wprowadzenia do zagadnienia jak w uzasadnieniu do projektu uchwały dokonała 

Dyrektor Wydziału Urbanistyki i Architektury Pani Jolanta Stańczak-Bromirska. 

Następnie przedstawiona została opinia komisji rozpatrującej ww. zagadnienie. 
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Opinia Komisji stałej Rady Miasta 

Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie zasad udzielania dotacji na prace 

konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do 

rejestru zabytków lub znajdującym się w gminnej ewidencji zabytków rozpatrzyła oraz 

pozytywnie zaopiniowała Komisja Rewitalizacji. Opinię w tej sprawie przedstawiła 

Przewodnicząca Komisji radna Agnieszka Jura-Walczak. 

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że 

otwiera dyskusję nad ww. zagadnieniem. 

Wobec braku zgłoszeń do udziału w dyskusji Przewodniczący Rady Miasta przystąpił 

do głosowania przedłożonej uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zasad udzielania dotacji na prace 

konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do 

rejestru zabytków lub znajdującym się w gminnej ewidencji zabytków. 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Jacek Buława, Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, 

Krzysztof Grządziel, Joanna Hofman-Kupisz, Jarosław Hupało, Agnieszka Jura - 

Walczak, Piotr Kowal, Stanisław Krzemieniewski, Krystian Łuczak, Józef Mazierski, 

Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, Elżbieta Rutkowska, Ewa Szczepańska, Daniel 

Tobjasz, Stanisław Wawrzonkoski, Katarzyna Zarębska, Janusz Ziółkowski, Piotr 

Zwoliński 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Krzysztof Kowalski 

NIEOBECNI (3) 

Piotr Czarnecki, Zbigniew Lewandowski, Małgorzata Szymańska 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował o 

wynikach głosowania, stwierdzając ponadto, że w rezultacie przeprowadzonego 
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głosowania uchwała została podjęta przez Radę Miasta w zaproponowanym 

brzmieniu. 

Ad. 7 

Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie ustanowienia Specjalnej Strefy Rewitalizacji 
na obszarze rewitalizacji Miasta Włocławek. 

Wprowadzenia do przedmiotowego zagadnienia jak w uzasadnieniu do projektu 

uchwały dokonała Dyrektor Wydziału Rewitalizacji Aneta Chełminiak. 

Następnie przedstawiona została opinia komisji rozpatrującej ww. zagadnienie. 

Opinia Komisji stałej Rady Miasta 

Uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie ustanowienia Specjalnej Strefy Rewitalizacji 

na obszarze rewitalizacji Miasta Włocławek rozpatrzyła oraz pozytywnie zaopiniowała 

Komisja Rewitalizacji. Opinię w tej sprawie przedstawiła Przewodnicząca Komisji 

radna Agnieszka Jura-Walczak. 

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że 

otwiera dyskusję nad ww. zagadnieniem. 

Wobec braku zgłoszeń do udziału w dyskusji Przewodniczący Rady Miasta przystąpił 

do głosowania przedłożonej uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustanowienia Specjalnej Strefy 

Rewitalizacji na obszarze rewitalizacji Miasta Włocławek. 

Wyniki głosowania 

ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (22) 

Jacek Buława, Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, 

Krzysztof Grządziel, Joanna Hofman-Kupisz, Jarosław Hupało, Agnieszka Jura - 

Walczak, Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski, Stanisław Krzemieniewski, Krystian 

Łuczak, Józef Mazierski, Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, Elżbieta Rutkowska, 

Ewa Szczepańska, Daniel Tobjasz, Stanisław Wawrzonkoski, Katarzyna Zarębska, 

Janusz Ziółkowski, Piotr Zwoliński 

NIEOBECNI (3) 
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Piotr Czarnecki, Zbigniew Lewandowski, Małgorzata Szymańska 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował o 

wynikach głosowania, stwierdzając ponadto, że w rezultacie przeprowadzonego 

głosowania uchwała została podjęta przez Radę Miasta w zaproponowanym 

brzmieniu. 

Ad. 8 

Uchwała w sprawie utworzenia Spółdzielni Socjalnej EMPATIA. 

Obszernego wprowadzenia do przedmiotowego zagadnienia uzasadniającego 

utworzenie spółdzielni socjalnej na terenie miasta dokonał Dyrektor Miejskiego 

Ośrodka Pomocy Rodzinie we Włocławku Piotr Grudziński. 

Następnie przedstawiona została opinia komisji rozpatrującej ww. zagadnienie. 

Opinia Komisji stałej Rady Miasta 

Uchwała w sprawie utworzenia Spółdzielni Socjalnej EMPATIA została rozpatrzona i 

jednomyślnie pozytywnie zaopiniowana przez Komisję Zdrowia, Rodziny i Opieki 

Społecznej. Pozytywną opinię w tej sprawie przedstawiła Przewodnicząca Komisji 

radna Ewa Szczepańska. 

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że 

otwiera dyskusję nad ww. zagadnieniem. 

W dyskusji wzięli udział: 

• Zastępca Prezydenta Miasta Domicela Kopaczewska 

• radny Janusz Dębczyński 

• Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Rodzinie we Włocławku Piotr 

Grudziński 

• radny Janusz Dębczyński 

Po wyczerpaniu zgłoszeń do udziału dyskusji Przewodniczący Rady Miasta poddał 

pod głosowanie ww. projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały w sprawie utworzenia Spółdzielni Socjalnej EMPATIA.  

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 
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ZA (21) 

Jacek Buława, Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, 

Krzysztof Grządziel, Joanna Hofman-Kupisz, Jarosław Hupało, Agnieszka Jura - 

Walczak, Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski, Stanisław Krzemieniewski, Krystian 

Łuczak, Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, Elżbieta Rutkowska, Ewa 

Szczepańska, Daniel Tobjasz, Stanisław Wawrzonkoski, Katarzyna Zarębska, 

Janusz Ziółkowski, Piotr Zwoliński 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Józef Mazierski 

NIEOBECNI (3) 

Piotr Czarnecki, Zbigniew Lewandowski, Małgorzata Szymańska 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował o 

wynikach głosowania, stwierdzając ponadto, że w rezultacie przeprowadzonego 

głosowania uchwała została podjęta przez Radę Miasta w zaproponowanym 

brzmieniu. 

Ad. 9 

Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie Gminy Miasto Włocławek do 
realizacji Programu Ministerstwa Rodziny i Polityki Społecznej pn.: "Asystent osobisty 
osoby niepełnosprawnej " - edycja 2021 finansowanego ze środków Funduszu 
Solidarnościowego. 

Wprowadzenia do przedmiotowego zagadnienia jak w uzasadnieniu do projektu 

uchwały dokonał Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Rodzinie we Włocławku Piotr 

Grudziński. 

Następnie przedstawiona została opinia komisji rozpatrującej ww. zagadnienie. 

Opinia Komisji stałej Rady Miasta 

Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie Gminy Miasto Włocławek do 

realizacji Programu Ministerstwa Rodziny i Polityki Społecznej pn.: "Asystent osobisty 

osoby niepełnosprawnej " - edycja 2021 finansowanego ze środków Funduszu 

Solidarnościowego została rozpatrzona i jednomyślnie pozytywnie zaopiniowana 

przez Komisję Zdrowia, Rodziny i Opieki Społecznej. Pozytywną opinię w tej sprawie 

przedstawiła Przewodnicząca Komisji radna Ewa Szczepańska. 

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że 

otwiera dyskusję nad ww. zagadnieniem. 
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W dyskusji wzięli udział: 

• radny Janusz Dębczyński 

• Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Rodzinie we Włocławku Piotr 

Grudziński 

Po wyczerpaniu zgłoszeń do udziału dyskusji Przewodniczący Rady Miasta poddał 

pod głosowanie ww. projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie Gminy Miasto Włocławek do 

realizacji Programu Ministerstwa Rodziny i Polityki Społecznej pn.: "Asystent osobisty 

osoby niepełnosprawnej " - edycja 2021 finansowanego ze środków Funduszu 

Solidarnościowego.  

Wyniki głosowania 

ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (22) 

Jacek Buława, Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, 

Krzysztof Grządziel, Joanna Hofman-Kupisz, Jarosław Hupało, Agnieszka Jura - 

Walczak, Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski, Stanisław Krzemieniewski, Krystian 

Łuczak, Józef Mazierski, Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, Elżbieta Rutkowska, 

Ewa Szczepańska, Daniel Tobjasz, Stanisław Wawrzonkoski, Katarzyna Zarębska, 

Janusz Ziółkowski, Piotr Zwoliński 

NIEOBECNI (3) 

Piotr Czarnecki, Zbigniew Lewandowski, Małgorzata Szymańska 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował o 

wynikach głosowania, stwierdzając ponadto, że w rezultacie przeprowadzonego 

głosowania uchwała została podjęta przez Radę Miasta w zaproponowanym 

brzmieniu. 

Ad. 10 

Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie Gminy Miasto Włocławek do 
realizacji Programu Ministerstwa Rodziny i Polityki Społecznej pn.: "Opieka 
wytchnieniowa" - edycja 2021 finansowanego ze środków Funduszu 
Solidarnościowego. 
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Zagadnienie będące przedmiotem procedowanej uchwały obszernie przedstawił 

Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Rodzinie we Włocławku Piotr Grudziński. 

Następnie przedstawiona została opinia komisji rozpatrującej ww. zagadnienie. 

Opinia Komisji stałej Rady Miasta 

Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie Gminy Miasto Włocławek do 

realizacji Programu Ministerstwa Rodziny i Polityki Społecznej pn.: "Opieka 

wytchnieniowa" - edycja 2021 finansowanego ze środków Funduszu 

Solidarnościowego została rozpatrzona i jednomyślnie pozytywnie zaopiniowana 

przez Komisję Zdrowia, Rodziny i Opieki Społecznej. Pozytywną opinię w tej sprawie 

przedstawiła Przewodnicząca Komisji radna Ewa Szczepańska. 

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że 

otwiera dyskusję nad ww. zagadnieniem. 

W dyskusji wzięli udział: 

• radny Krzysztof Kowalski 

• radna Ewa Szczepańska  

Po wyczerpaniu zgłoszeń do udziału dyskusji Przewodniczący Rady Miasta poddał 

pod głosowanie ww. projekt uchwały 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie Gminy Miasto Włocławek do 

realizacji Programu Ministerstwa Rodziny i Polityki Społecznej pn.: "Opieka 

wytchnieniowa" - edycja 2021 finansowanego ze środków Funduszu 

Solidarnościowego.  

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Jacek Buława, Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, 

Krzysztof Grządziel, Joanna Hofman-Kupisz, Jarosław Hupało, Agnieszka Jura - 

Walczak, Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski, Stanisław Krzemieniewski, Krystian 

Łuczak, Józef Mazierski, Arkadiusz Piasecki, Elżbieta Rutkowska, Ewa 

Szczepańska, Daniel Tobjasz, Stanisław Wawrzonkoski, Katarzyna Zarębska, 

Janusz Ziółkowski, Piotr Zwoliński 
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BRAK GŁOSU (1) 

Wanda Muszalik 

NIEOBECNI (3) 

Piotr Czarnecki, Zbigniew Lewandowski, Małgorzata Szymańska 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował o 

wynikach głosowania, stwierdzając ponadto, że w rezultacie przeprowadzonego 

głosowania uchwała została podjęta przez Radę Miasta w zaproponowanym 

brzmieniu. 

Ad. 11 

Uchwała w sprawie przyjęcia Programu oddziaływań korekcyjno-edukacyjnych dla 
osób stosujących przemoc w rodzinie dla miasta Włocławek na lata 2021-2025. 
 

Zagadnienie będące przedmiotem procedowanej uchwały obszernie przedstawił 

Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Rodzinie we Włocławku Piotr Grudziński. 

Następnie przedstawiona została opinia komisji rozpatrującej ww. zagadnienie. 

Opinia Komisji stałej Rady Miasta 

Uchwała w sprawie przyjęcia Programu oddziaływań korekcyjno-edukacyjnych dla 

osób stosujących przemoc w rodzinie dla miasta Włocławek na lata 2021-2025 

została rozpatrzona i jednomyślnie pozytywnie zaopiniowana przez Komisję Zdrowia, 

Rodziny i Opieki Społecznej. Pozytywną opinię w tej sprawie przedstawiła 

Przewodnicząca Komisji radna Ewa Szczepańska. 

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że 

otwiera dyskusję nad ww. zagadnieniem. 

Wobec braku zgłoszeń do udziału dyskusji Przewodniczący Rady Miasta poddał pod 

głosowanie ww. projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały w sprawie przyjęcia Programu oddziaływań korekcyjno-edukacyjnych dla 

osób stosujących przemoc w rodzinie dla miasta Włocławek na lata 2021-2025.  

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 
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ZA (19) 

Jacek Buława, Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, 

Krzysztof Grządziel, Joanna Hofman-Kupisz, Jarosław Hupało, Agnieszka Jura - 

Walczak, Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski, Stanisław Krzemieniewski, Krystian 

Łuczak, Arkadiusz Piasecki, Elżbieta Rutkowska, Ewa Szczepańska, Stanisław 

Wawrzonkoski, Katarzyna Zarębska, Janusz Ziółkowski, Piotr Zwoliński 

BRAK GŁOSU (3) 

Józef Mazierski, Wanda Muszalik, Daniel Tobjasz 

NIEOBECNI (3) 

Piotr Czarnecki, Zbigniew Lewandowski, Małgorzata Szymańska 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował o 

wynikach głosowania, stwierdzając ponadto, że w rezultacie przeprowadzonego 

głosowania uchwała została podjęta przez Radę Miasta w zaproponowanym 

brzmieniu. 

Ad. 12 

Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na realizację przez Gminę Miasto Włocławek 
projektu pn. Centrum " AKTYWNY SENIOR 1, współfinansowanego z Europejskiego 
Funduszu Społecznego w ramach Osi Priorytetowej 11 Rozwój Lokalny Kierowany 
przez Społeczność, Działanie 11.1 Włączenie społeczne na obszarach objętych LSR 
Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Kujawsko-Pomorskiego na lata 
2014-2020. 
 

Ad. 13 

Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na realizację przez Gminę Miasto Włocławek 
projektu pn. Centrum " AKTYWNY SENIOR 2, współfinansowanego z Europejskiego 
Funduszu Społecznego w ramach Osi Priorytetowej 11 Rozwój Lokalny Kierowany 
przez Społeczność, Działanie 11.1 Włączenie społeczne na obszarach objętych LSR 
Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Kujawsko-Pomorskiego na lata 
2014-2020. 

 
Obszernego wprowadzenia do zagadnień będących przedmiotem procedowanych 

uchwał dokonał Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Rodzinie we Włocławku Piotr 

Grudziński. 

Następnie przedstawione zostały opinie komisji rozpatrującej ww. zagadnienie. 

Opinie Komisji stałej Rady Miasta 

Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na realizację przez Gminę Miasto Włocławek 

projektu pn. Centrum " AKTYWNY SENIOR 1, współfinansowanego z Europejskiego 
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Funduszu Społecznego w ramach Osi Priorytetowej 11 Rozwój Lokalny Kierowany 

przez Społeczność, Działanie 11.1 Włączenie społeczne na obszarach objętych LSR 

Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Kujawsko-Pomorskiego na lata 

2014-2020 została rozpatrzona i jednomyślnie pozytywnie zaopiniowana przez 

Komisję Zdrowia, Rodziny i Opieki Społecznej. Pozytywną opinię w tej sprawie 

przedstawiła Przewodnicząca Komisji radna Ewa Szczepańska. 

 

Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na realizację przez Gminę Miasto Włocławek 

projektu pn. Centrum " AKTYWNY SENIOR 2, współfinansowanego z Europejskiego 

Funduszu Społecznego w ramach Osi Priorytetowej 11 Rozwój Lokalny Kierowany 

przez Społeczność, Działanie 11.1 Włączenie społeczne na obszarach objętych LSR 

Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Kujawsko-Pomorskiego na lata 

2014-2020 została rozpatrzona i jednomyślnie pozytywnie zaopiniowana przez 

Komisję Zdrowia, Rodziny i Opieki Społecznej. Pozytywną opinię w tej sprawie 

przedstawiła Przewodnicząca Komisji radna Ewa Szczepańska. 

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że 

otwiera dyskusję nad ww. zagadnieniami. 

Wobec braku zgłoszeń do udziału dyskusji Przewodniczący Rady Miasta poddał pod 

głosowanie ww. projekty uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały w sprawie wyrażenia zgody na realizację przez Gminę Miasto Włocławek 

projektu pn. Centrum " AKTYWNY SENIOR 1, współfinansowanego z Europejskiego 

Funduszu Społecznego w ramach Osi Priorytetowej 11 Rozwój Lokalny Kierowany 

przez Społeczność, Działanie 11.1 Włączenie społeczne na obszarach objętych LSR 

Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Kujawsko-Pomorskiego na lata 

2014-2020. 

Wyniki głosowania 

ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (22) 

Jacek Buława, Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, 

Krzysztof Grządziel, Joanna Hofman-Kupisz, Jarosław Hupało, Agnieszka Jura - 

Walczak, Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski, Stanisław Krzemieniewski, Krystian 

Łuczak, Józef Mazierski, Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, Elżbieta Rutkowska, 

Ewa Szczepańska, Daniel Tobjasz, Stanisław Wawrzonkoski, Katarzyna Zarębska, 

Janusz Ziółkowski, Piotr Zwoliński 
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NIEOBECNI (3) 

Piotr Czarnecki, Zbigniew Lewandowski, Małgorzata Szymańska 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował o 

wynikach głosowania, stwierdzając ponadto, że w rezultacie przeprowadzonego 

głosowania uchwała została podjęta przez Radę Miasta w zaproponowanym 

brzmieniu. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały w sprawie wyrażenia zgody na realizację przez Gminę Miasto Włocławek 

projektu pn. Centrum " AKTYWNY SENIOR 2, współfinansowanego z Europejskiego 

Funduszu Społecznego w ramach Osi Priorytetowej 11 Rozwój Lokalny Kierowany 

przez Społeczność, Działanie 11.1 Włączenie społeczne na obszarach objętych LSR 

Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Kujawsko-Pomorskiego na lata 

2014-2020. 

Wyniki głosowania 

ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (22) 

Jacek Buława, Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, 

Krzysztof Grządziel, Joanna Hofman-Kupisz, Jarosław Hupało, Agnieszka Jura - 

Walczak, Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski, Stanisław Krzemieniewski, Krystian 

Łuczak, Józef Mazierski, Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, Elżbieta Rutkowska, 

Ewa Szczepańska, Daniel Tobjasz, Stanisław Wawrzonkoski, Katarzyna Zarębska, 

Janusz Ziółkowski, Piotr Zwoliński 

NIEOBECNI (3) 

Piotr Czarnecki, Zbigniew Lewandowski, Małgorzata Szymańska 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował o 

wynikach głosowania, stwierdzając ponadto, że w rezultacie przeprowadzonego 

głosowania uchwała została podjęta przez Radę Miasta w zaproponowanym 

brzmieniu. 

 

  



21 

 

Ad. 14 

Uchwała w sprawie przyjęcia Raportu z realizacji Miejskiego Programu Profilaktyki i 
Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii w roku 
2020. 

 
Raportu z realizacji Miejskiego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii w roku 2020 przedstawiony został 

przez Dyrektora Wydziału Polityki Społecznej i Zdrowia Publicznego Urzędu Miasta 

Elżbietę Dynarską, która dokonała wprowadzenia do procedowanego zagadnienia. 

Następnie przedstawiona została opinia komisji rozpatrującej ww. zagadnienie. 

Opinia Komisji stałej Rady Miasta 

Uchwała w sprawie przyjęcia Raportu z realizacji Miejskiego Programu Profilaktyki i 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii w roku 

2020 została rozpatrzona i jednomyślnie pozytywnie zaopiniowana przez Komisję 

Zdrowia, Rodziny i Opieki Społecznej. Pozytywną opinię w tej sprawie przedstawiła 

Przewodnicząca Komisji radna Ewa Szczepańska. 

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że 

otwiera dyskusję nad ww. zagadnieniem. 

Wobec braku zgłoszeń do udziału dyskusji Przewodniczący Rady Miasta poddał pod 

głosowanie ww. projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały w sprawie przyjęcia Raportu z realizacji Miejskiego Programu Profilaktyki i 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii w roku 

2020.  

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Jacek Buława, Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska, Krzysztof Grządziel, Joanna 

Hofman-Kupisz, Jarosław Hupało, Agnieszka Jura - Walczak, Piotr Kowal, Stanisław 

Krzemieniewski, Krystian Łuczak, Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, Elżbieta 

Rutkowska, Ewa Szczepańska, Daniel Tobjasz, Stanisław Wawrzonkoski, Katarzyna 

Zarębska, Janusz Ziółkowski, Piotr Zwoliński 
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BRAK GŁOSU (3) 

Andrzej Gołębieski, Krzysztof Kowalski, Józef Mazierski 

NIEOBECNI (3) 

Piotr Czarnecki, Zbigniew Lewandowski, Małgorzata Szymańska 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował o 

wynikach głosowania, stwierdzając ponadto, że w rezultacie przeprowadzonego 

głosowania uchwała została podjęta przez Radę Miasta w zaproponowanym 

brzmieniu. 

Ad. 15 

Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie Gminy Miasto Włocławek do 
realizacji projektu grantowego pn. „Usługi indywidualnego transportu door – to – door 
dla mieszkańców Miasta Włocławek” w ramach ogłoszonego dla jednostek 
samorządu terytorialnego projektu pn. „Usługi indywidualnego transportu door – to – 
door oraz poprawa dostępności architektonicznej wielorodzinnych budynków 
mieszkalnych”, realizowanego w ramach Osi Priorytetowej II. Efektywne polityki 
publiczne dla rynku pracy, gospodarki i edukacji, Działanie 2.8 Rozwój usług 
społecznych świadczonych w środowisku lokalnym Programu Operacyjnego Wiedza 
Edukacja Rozwój 2014 – 2020. 

Zagadnienie będące przedmiotem procedowanej uchwały obszernie przedstawił 

Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Rodzinie we Włocławku Piotr Grudziński. 

Następnie przedstawiona została opinia komisji rozpatrującej ww. zagadnienie. 

Opinia Komisji stałej Rady Miasta 

Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie Gminy Miasto Włocławek do 

realizacji projektu grantowego pn. „Usługi indywidualnego transportu door – to – door 

dla mieszkańców Miasta Włocławek” w ramach ogłoszonego dla jednostek 

samorządu terytorialnego projektu pn. „Usługi indywidualnego transportu door – to – 

door oraz poprawa dostępności architektonicznej wielorodzinnych budynków 

mieszkalnych”, realizowanego w ramach Osi Priorytetowej II. Efektywne polityki 

publiczne dla rynku pracy, gospodarki i edukacji, Działanie 2.8 Rozwój usług 

społecznych świadczonych w środowisku lokalnym Programu Operacyjnego Wiedza 

Edukacja Rozwój 2014 – 2020 została rozpatrzona i jednomyślnie pozytywnie 

zaopiniowana przez Komisję Zdrowia, Rodziny i Opieki Społecznej. Pozytywną opinię 

w tej sprawie przedstawiła Przewodnicząca Komisji radna Ewa Szczepańska. 

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że 

otwiera dyskusję nad ww. zagadnieniem. 
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Wobec braku zgłoszeń do udziału dyskusji Przewodniczący Rady Miasta poddał pod 

głosowanie ww. projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie Gminy Miasto Włocławek do 

realizacji projektu grantowego pn. „Usługi indywidualnego transportu door – to – door 

dla mieszkańców Miasta Włocławek” w ramach ogłoszonego dla jednostek 

samorządu terytorialnego projektu pn. „Usługi indywidualnego transportu door – to – 

door oraz poprawa dostępności architektonicznej wielorodzinnych budynków 

mieszkalnych”, realizowanego w ramach Osi Priorytetowej II. Efektywne polityki 

publiczne dla rynku pracy, gospodarki i edukacji, Działanie 2.8 Rozwój usług 

społecznych świadczonych w środowisku lokalnym Programu Operacyjnego Wiedza 

Edukacja Rozwój 2014 – 2020. 

Wyniki głosowania 

ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (22) 

Jacek Buława, Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, 

Krzysztof Grządziel, Joanna Hofman-Kupisz, Jarosław Hupało, Agnieszka Jura - 

Walczak, Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski, Stanisław Krzemieniewski, Krystian 

Łuczak, Józef Mazierski, Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, Elżbieta Rutkowska, 

Ewa Szczepańska, Daniel Tobjasz, Stanisław Wawrzonkoski, Katarzyna Zarębska, 

Janusz Ziółkowski, Piotr Zwoliński 

NIEOBECNI (3) 

Piotr Czarnecki, Zbigniew Lewandowski, Małgorzata Szymańska 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował o 

wynikach głosowania, stwierdzając ponadto, że w rezultacie przeprowadzonego 

głosowania uchwała została podjęta przez Radę Miasta w zaproponowanym 

brzmieniu. 
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Ad. 16 

Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie określenia " Zasad udzielania dotacji 
celowej ze środków budżetu Gminy Miasto Włocławek na dofinansowanie kosztów 
związanych z ochroną powietrza poprzez redukcję niskiej emisji zanieczyszczeń na 
terenie Gminy Miasto Włocławek". 

 
Regulacje dotyczące zasad udzielania dotacji celowej ze środków budżetu Gminy 

Miasto Włocławek na dofinansowanie kosztów związanych z ochroną powietrza 

poprzez redukcję niskiej emisji zanieczyszczeń na terenie Gminy Miasto Włocławek 

przedstawiła jak w uzasadnieniu do projektu uchwały Dyrektor Wydziału Środowiska 

Monika Szudzikowska. 

Następnie przedstawiona została opinia komisji rozpatrującej ww. zagadnienie. 

Opinia Komisji stałej Rady Miasta 

Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie określenia " Zasad udzielania dotacji 

celowej ze środków budżetu Gminy Miasto Włocławek na dofinansowanie kosztów 

związanych z ochroną powietrza poprzez redukcję niskiej emisji zanieczyszczeń na 

terenie Gminy Miasto Włocławek" została rozpatrzona i pozytywnie zaopiniowana 

przez Komisję Budżetu, Rozwoju i Promocji Miasta. Pozytywną opinię w tej sprawie 

przedstawiła Przewodnicząca Komisji radna Katarzyna Zarębska. 

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że 

otwiera dyskusję nad ww. zagadnieniem. 

W dyskusji wzięli udział: 

• radny Daniel Tobjasz 

• Dyrektor Wydziału Środowiska Monika Szudzikowska 

• Zastępca Prezydenta Miasta Domicela Kopaczewska 

Wobec wyczerpania zgłoszeń do udziału w dyskusji Przewodniczący Rady Miasta 

przystąpił do głosowania przedłożonej uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały zmieniająca uchwałę w sprawie określenia „Zasad udzielania dotacji celowej 

ze środków budżetu Gminy Miasto Włocławek na dofinansowanie kosztów 

związanych z ochroną powietrza poprzez redukcję niskiej emisji zanieczyszczeń na 

terenie Gminy Miasto Włocławek”. 

Wyniki głosowania 

ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 



25 

 

Wyniki imienne: 

ZA (22) 

Jacek Buława, Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, 

Krzysztof Grządziel, Joanna Hofman-Kupisz, Jarosław Hupało, Agnieszka Jura - 

Walczak, Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski, Stanisław Krzemieniewski, Krystian 

Łuczak, Józef Mazierski, Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, Elżbieta Rutkowska, 

Ewa Szczepańska, Daniel Tobjasz, Stanisław Wawrzonkoski, Katarzyna Zarębska, 

Janusz Ziółkowski, Piotr Zwoliński 

NIEOBECNI (3) 

Piotr Czarnecki, Zbigniew Lewandowski, Małgorzata Szymańska 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował o 

wynikach głosowania, stwierdzając ponadto, że w rezultacie przeprowadzonego 

głosowania uchwała została podjęta przez Radę Miasta w zaproponowanym 

brzmieniu. 

Ad. 17 

Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia wysokości stawek opłaty za 
zajęcie 1m2 pasa drogowego dla dróg, których zarządcą jest Prezydent Miasta 
Włocławek. 

Wprowadzenia do procedowanego zagadnienia jak w uzasadnieniu do projektu 

uchwały dokonał Dyrektor Miejskiego Zarządu Infrastruktury Drogowej i Transportu 

we Włocławku Jarosław Zdanowski. 

Następnie przedstawiona została opinia komisji rozpatrującej ww. zagadnienie. 

Opinia Komisji stałej Rady Miasta 

Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia wysokości stawek opłaty za 

zajęcie 1m2 pasa drogowego dla dróg, których zarządcą jest Prezydent Miasta 

Włocławek została rozpatrzona i pozytywnie zaopiniowana przez Komisję Budżetu, 

Rozwoju i Promocji Miasta. Pozytywną opinię w tej sprawie przedstawiła 

Przewodnicząca Komisji radna Katarzyna Zarębska. 

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że 

otwiera dyskusję nad ww. zagadnieniem. 

W dyskusji wzięli udział: 

• radny Janusz Dębczyński 

• radny Józef Mazierski 
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• Dyrektor Miejskiego Zarządu Infrastruktury Drogowej i Transportu we 

Włocławku Jarosław Zdanowski 

Wobec wyczerpania zgłoszeń do udziału w dyskusji Przewodniczący Rady Miasta 

przystąpił do głosowania przedłożonej uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia wysokości stawek opłaty za 

zajęcie 1m2 pasa drogowego dla dróg, których zarządcą jest Prezydent Miasta 

Włocławek. 

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 4, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Jacek Buława, Krzysztof Grządziel, Joanna Hofman-Kupisz, Jarosław Hupało, 

Agnieszka Jura - Walczak, Piotr Kowal, Krystian Łuczak, Wanda Muszalik, Arkadiusz 

Piasecki, Elżbieta Rutkowska, Ewa Szczepańska, Daniel Tobjasz, Stanisław 

Wawrzonkoski, Katarzyna Zarębska, Janusz Ziółkowski, Piotr Zwoliński 

PRZECIW (4) 

Janusz Dębczyński, Andrzej Gołębieski, Krzysztof Kowalski, Stanisław 

Krzemieniewski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Mariola Gawłowska, Józef Mazierski 

NIEOBECNI (3) 

Piotr Czarnecki, Zbigniew Lewandowski, Małgorzata Szymańska 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował o 

wynikach głosowania, stwierdzając ponadto, że w rezultacie przeprowadzonego 

głosowania uchwała została podjęta przez Radę Miasta w zaproponowanym 

brzmieniu. 
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Ad. 18 

Uchwała w sprawie ustalenia przepisów porządkowych obowiązujących w 
publicznym transporcie zbiorowym organizowanym przez Gminę Miasto Włocławek. 
 

Wprowadzenia do przedmiotowego projektu uchwały dokonał Dyrektor Wydziału 

Dróg, Transportu Zbiorowego i Energii Paweł Żyżelewicz. 

Następnie przedstawiona została opinia komisji rozpatrującej ww. zagadnienie. 

Opinia Komisji stałej Rady Miasta 

Uchwała w sprawie ustalenia przepisów porządkowych obowiązujących w 

publicznym transporcie zbiorowym organizowanym przez Gminę Miasto Włocławek 

została rozpatrzona i pozytywnie zaopiniowana przez Komisję Gospodarki Miejskiej i 

Ochrony Środowiska. Pozytywną opinię w tej sprawie przedstawił Przewodniczący 

Komisji radny Piotr Kowal. 

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że 

otwiera dyskusję nad ww. zagadnieniem. 

Wobec braku zgłoszeń do udziału w dyskusji Przewodniczący Rady Miasta przystąpił 

do głosowania przedłożonej uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały w sprawie ustalenia przepisów porządkowych obowiązujących w 

publicznym transporcie zbiorowym organizowanym przez Gminę Miasto Włocławek. 

Wyniki głosowania 

ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (22) 

Jacek Buława, Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, 

Krzysztof Grządziel, Joanna Hofman-Kupisz, Jarosław Hupało, Agnieszka Jura - 

Walczak, Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski, Stanisław Krzemieniewski, Krystian 

Łuczak, Józef Mazierski, Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, Elżbieta Rutkowska, 

Ewa Szczepańska, Daniel Tobjasz, Stanisław Wawrzonkoski, Katarzyna Zarębska, 

Janusz Ziółkowski, Piotr Zwoliński 

NIEOBECNI (3) 

Piotr Czarnecki, Zbigniew Lewandowski, Małgorzata Szymańska 
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Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował o 

wynikach głosowania, stwierdzając ponadto, że w rezultacie przeprowadzonego 

głosowania uchwała została podjęta przez Radę Miasta w zaproponowanym 

brzmieniu. 

Ad. 19 

Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Statutu Miasta Włocławek. 

Przewodniczący Komisji Doraźnej do opracowania projektu zmian do Statutu Miasta 

Włocławek radny Jarosław Hupało dokonując wprowadzenia do przedmiotowego 

zagadnienia poinformował o wynikach prac Komisji, których efektem są zmiany 

zaproponowane do Statutu Miasta zawarte w przedłożonym projekcie uchwały. 

Następnie przedstawiona została opinia komisji rozpatrującej ww. zagadnienie. 

Opinia Komisji stałej Rady Miasta 

Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Statutu Miasta Włocławek 

została rozpatrzona i pozytywnie zaopiniowana przez Komisję Porządku Prawnego i 

Publicznego. Pozytywną opinię w tej sprawie przedstawił Przewodniczący Komisji 

radny Arkadiusz Piasecki. 

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że 

otwiera dyskusję nad ww. zagadnieniem. 

W dyskusji wzięli udział: 

• radny Józef Mazierski.  

Ponadto radny zgłosił dwa wnioski do projektu uchwały 

• radny Jarosław Hupało 

• radna Elżbieta Rutkowska 

• radny Krzysztof Grządziel 

• Sekretarz Miasta Wiesława Konopczyńska 

• Przewodniczący Rady Miasta radny Stanisław Wawrzonkoski, 

• radny Józef Mazierski (Ad Vocem) 

Po zakończeniu zgłoszeń do udziału w dyskusji Przewodniczący Rady Miasta ogłosił 

5 minutową przerwę w obradach. 

Przerwa w obradach sesyjnych. 

Wznowienie obrad XXXI sesji Rady Miasta 

Wznawiając obrady po przerwie Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że 

rozpoczyna procedurę głosowania nad wnioskami zgłoszonymi przez radnego Józefa 
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Mazierskiego mającymi na celu wprowadzenie zmian do projektu procedowanej 

uchwały.  

Głosowano wniosek w sprawie: 

zmiany zapisu w § 122 b punkt 4 o treści: przygotowanie dla Rady projektów 

rozstrzygnięć w sprawach petycji kierowanych do Rady, który został zgłoszony przez 

radnego Józefa Mazierskiego.  

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 12, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, Krzysztof Kowalski, 

Stanisław Krzemieniewski, Józef Mazierski, Wanda Muszalik 

PRZECIW (12) 

Joanna Hofman-Kupisz, Jarosław Hupało, Agnieszka Jura - Walczak, Piotr Kowal, 

Krystian Łuczak, Arkadiusz Piasecki, Elżbieta Rutkowska, Ewa Szczepańska, Daniel 

Tobjasz, Stanisław Wawrzonkoski, Katarzyna Zarębska, Piotr Zwoliński 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Jacek Buława 

BRAK GŁOSU (2) 

Krzysztof Grządziel, Janusz Ziółkowski 

NIEOBECNI (3) 

Piotr Czarnecki, Zbigniew Lewandowski, Małgorzata Szymańska 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował o 

wynikach głosowania, stwierdzając ponadto, że w rezultacie przeprowadzonego 

głosowania wniosek zgłoszony przez radnego Józefa Mazierskiego nie uzyskał 

akceptacji Rady Miasta. 

Głosowano wniosek w sprawie: 
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zmiany zapisu w § 122 d.1 wprowadzić punkt 3a o następującej treści: 

Przewodniczący Komisji zaprasza na posiedzenie Komisji osobę wnoszącą skargę, 

wniosek, petycję na których są one rozpatrywane oraz jeżeli okoliczności sprawy 

tego wymagają może zaprosić na jej posiedzenie podmioty, których dotyczy skarga, 

wniosek lub petycja, zgłoszony przez radnego Józefa Mazierskiego. 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 13, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, Krzysztof Kowalski, 

Stanisław Krzemieniewski, Józef Mazierski 

PRZECIW (13) 

Joanna Hofman-Kupisz, Jarosław Hupało, Agnieszka Jura - Walczak, Piotr Kowal, 

Krystian Łuczak, Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, Elżbieta Rutkowska, Ewa 

Szczepańska, Daniel Tobjasz, Stanisław Wawrzonkoski, Katarzyna Zarębska, Piotr 

Zwoliński 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Jacek Buława 

BRAK GŁOSU (2) 

Krzysztof Grządziel, Janusz Ziółkowski 

NIEOBECNI (3) 

Piotr Czarnecki, Zbigniew Lewandowski, Małgorzata Szymańska 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował o 

wynikach głosowania, stwierdzając ponadto, że w rezultacie przeprowadzonego 

głosowania wniosek zgłoszony przez radnego Józefa Mazierskiego nie uzyskał 

akceptacji Rady Miasta. 

Z uwagi na brak akceptacji Rady Miasta wobec zgłoszonych wniosków 

Przewodniczący Rady Miasta przystąpił do procedury głosowania nad przedmiotową 

uchwałą. 

Głosowano w sprawie: 
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Uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Statutu Miasta Włocławek. 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Jacek Buława, Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska, Joanna Hofman-Kupisz, 

Jarosław Hupało, Agnieszka Jura - Walczak, Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski, 

Stanisław Krzemieniewski, Krystian Łuczak, Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, 

Elżbieta Rutkowska, Ewa Szczepańska, Daniel Tobjasz, Stanisław Wawrzonkoski, 

Katarzyna Zarębska, Piotr Zwoliński 

PRZECIW (2) 

Andrzej Gołębieski, Józef Mazierski 

BRAK GŁOSU (2) 

Krzysztof Grządziel, Janusz Ziółkowski 

NIEOBECNI (3) 

Piotr Czarnecki, Zbigniew Lewandowski, Małgorzata Szymańska 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował o 

wynikach głosowania, stwierdzając ponadto, że w rezultacie przeprowadzonego 

głosowania uchwała została podjęta przez Radę Miasta w zaproponowanym 

brzmieniu. 

Ad. 20 

Uchwała w sprawie przekazania skargi. 
 

Stanowisko oraz opinię Komisji Skarg, Wniosków i Petycji wypracowane w 

przedmiotowej sprawie przedstawił Radzie Miasta Przewodniczący Komisji radny 

Piotr Zwoliński. 

Po przedstawieniu stanowiska Komisji, Przewodniczący Rady Miasta poinformował, 

że otwiera dyskusję nad ww. zagadnieniem. 

Wobec braku zgłoszeń do udziału w dyskusji Przewodniczący Rady Miasta poddał 

pod głosowanie projekt procedowanej uchwały. 
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Głosowano w sprawie: 

Uchwała w sprawie przekazania skargi. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 4, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Jacek Buława, Joanna Hofman-Kupisz, Jarosław Hupało, Agnieszka Jura - Walczak, 

Stanisław Krzemieniewski, Krystian Łuczak, Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, 

Elżbieta Rutkowska, Ewa Szczepańska, Daniel Tobjasz, Stanisław Wawrzonkoski, 

Katarzyna Zarębska, Piotr Zwoliński 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, Józef Mazierski 

BRAK GŁOSU (4) 

Krzysztof Grządziel, Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski, Janusz Ziółkowski 

NIEOBECNI (3) 

Piotr Czarnecki, Zbigniew Lewandowski, Małgorzata Szymańska 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował o 

wynikach głosowania, stwierdzając ponadto, że w rezultacie przeprowadzonego 

głosowania uchwała została podjęta przez Radę Miasta w zaproponowanym 

brzmieniu. 

Ad. 21 

 Interpelacje, wnioski i zapytania radnych. 
 

Interpelacje do Prezydenta Miasta podczas obrad XXXI sesji Rady Miasta skierowali: 

 

• radny Janusz Dębczyński, 

• radny Andrzej Gołębieski, 

• radny Jarosław Hupało, 

• radny Krzysztof Kowalski, 

• radny Arkadiusz Piasecki, 

• radna Elżbieta Rutkowska 
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Ad. 22 

Informacje i komunikaty. 
 

W tym punkcie porządku obrad Przewodniczący Rady Miasta przypomniał Radnym o 

obowiązku składania oświadczeń majątkowych za 2020 rok. Oświadczenie 

majątkowe wraz z kopią swojego zeznania o wysokości osiągniętego dochodu w roku 

podatkowym (PIT) za rok poprzedni należy złożyć w dwóch egzemplarzach w 

terminie do dnia 30 kwietnia 2021 r. do Biura Rady Miasta. 

 

Ad. 23 

Zamknięcie obrad 
 

Wobec zrealizowania porządku posiedzenia, Przewodniczący Rady Miasta radny 

Stanisław Wawrzonkoski zakończył obrady XXXI sesji Rady Miasta Włocławek, które 

odbyły się w dniu 30 marca 2021 roku, składając także serdeczne życzenia z okazji 

zbliżających się Świąt Wielkanocnych.  

Przewodniczący Rada Miasta Włocławek radny Stanisław Wawrzonkoski 

 

  

  

 

 


